



Mailer #2 – 2020 Canadian National Steel Bridge Competition

Dear team captains,

We are very happy to share with you Mailer #2 for the upcoming 2020 Canadian National Steel Bridge Competition (CNSBC), taking place from May 14th to 17th, 2020 at Western University in London, Ontario.

This document contains information that will not be repeated in future mailers, so please read carefully:

- Summary of important dates (updated);
- Team member registration;
- Proposed accommodation;
- Preliminary schedule;
- Communication platforms.

A reminder to all team members to follow the Facebook and Instagram pages of the CNSBC (@cnsbc.cncpa) for important information and exclusive content! Our official Facebook page remains the official communication platform for general information.

Summary of important dates

- | | |
|---|-------------------------------|
| • Team member registration: | March 20 th , 2020 |
| • Payment for team member registration | April 10 th , 2020 |
| • RFI Submission (extended): | April 30 th , 2020 |
| • Deadline for AISC clarifications applicable to CNSBC: | April 30 th , 2020 |
| • Reservation for proposed accommodation: | May 1 st , 2020 |

Team member registration

- Registration Period : March 2nd to March 20th, 2020 (end of day)
 - The team member registration form, including the code of conduct, should be duly completed by each individual through this link: <https://forms.gle/Rjs8B8i4K8HnYe6s8>
- Payment Period: March 23rd to April 10th, 2020 (end of day)
 - The registration fee will be \$175 CAD per team member and is payable by the following methods:
 - Cheque - Made to the order of Canadian Society for Civil Engineering (Att: Student Competitions Committee) and mailed to 521-300 rue St-Sacrement, Montreal, QC H2Y 1X4
 - Credit card – Please coordinate with Patricia Ricci, Controller at the CSCE National Office, by email at accounting@csce.ca, or by phone at 514-933-2634 (ext. 5)





Proposed Accommodation

The proposed accommodation is directly on the Western University campus at Ontario Hall, a LEED® certified building. Semi-Private Shared Double Accommodation is offered at \$44 CAD (per person, per night), and includes a daily full hot breakfast and parking. Please use following link for reservation:

<https://conference.has.uwo.ca/Register/default.aspx?code=C000790>

Preliminary Schedule

Please find below the preliminary schedule for the 2020 CNSBC. This schedule will be further developed and updated in future mailers and through our website and official communication platforms.

Date	Time	Activity	Location
Thursday, May 14 th	Afternoon/Evening	Registration	Western University
	Evening	Icebreaker/Social Event	TBD
Friday, May 15 th	Morning	Bridge Display	Thompson Arena
	Afternoon	Oral Presentations	Western University
	Evening		
Saturday, May 16 th	Morning	Bridge Assembly	Thompson Arena
	Afternoon		
	Evening		
Sunday, May 17 th	Morning	Free Time	---
	Afternoon		
	Evening	Banquet	Double Tree Hilton

Communication platforms

- Important information and documents are available and regularly updated through our website: <https://www.cscecompetitions.ca/en/home/>;
- Instant communication between the LOC, the CSCE Student Competitions Committee and the team captains will be through Slack. Team captains should install Slack at this time, if not already done. A link will be sent in the upcoming weeks to join the relevant workspaces and channels. The goal of this instant communication platform is to quickly exchange information between the participating teams and organizing entities, but does not replace the official communication platforms in any event.





For more information, please do not hesitate to contact us.

Sincerely,

Adam Sawyer
Co-Chair – Local Organizing Committee
2020 CNSBC

François Brunet
Communications Manager
CSCE Student Competitions Committee





Envoi #2 – Compétition Nationale Canadienne de Pont d'Acier 2020

Chers capitaines d'équipes,

Nous sommes très heureux de partager avec vous l'envoi #2 pour la Compétition Nationale Canadienne de Pont d'Acier 2020 (CNCPA), qui aura lieu du 14 au 17 mai 2020 à Western University à London, en Ontario.

Ce document contient des informations qui ne seront pas répétées dans les prochains envois, veuillez donc lire attentivement :

- Résumé des dates importantes (mis à jour);
- Inscription des membres de l'équipe;
- Hébergement proposé;
- Horaire préliminaire;
- Plateformes de communication.

Un rappel à tous de suivre les pages Facebook et Instagram de la CNCPA (@cnsbc.cncpa) pour des informations importantes et du contenu exclusif! Notre page Facebook officielle demeure la plateforme de communication officielle pour les informations générales.

Résumé des dates importantes

- | | |
|--|---------------|
| • Inscription des membres de l'équipe: | 20 mars 2020 |
| • Paiement pour l'inscription des membres de l'équipe: | 10 avril 2020 |
| • Soumission des "RFI" (extension): | 30 avril 2020 |
| • Date butoir pour les clarifications AISC applicables à la CNCPA: | 30 avril 2020 |
| • Réservation de l'hébergement proposé: | 1er mai 2020 |

Inscription des membres de l'équipe

- Période d'inscription: 2 mars au 20 mars 2020 (fin de journée)
 - Le formulaire d'inscription des membres de l'équipe, y compris le code de conduite, doit être dûment rempli par chaque personne via ce lien: <https://forms.gle/Rjs8B8i4K8HnYe6s8>
- Période de paiement: 23 mars au 10 avril 2020 (fin de journée)
 - Les frais d'inscription seront de 175\$ CAN par membre d'équipe et sont payables selon les méthodes suivantes:
 - Chèque - Fait à l'ordre de la Société canadienne de génie civil (Att: Comité des compétitions étudiantes) et posté au 521-300 rue St-Sacrement, Montréal, QC H2Y 1X4
 - Carte de crédit - Veuillez coordonner avec Patricia Ricci, contrôleuse au bureau national de la SCGC, par courriel à accounting@csce.ca, ou par téléphone au 514-933-2634 (poste 5)





Hébergement proposé

L'hébergement proposé se trouve directement sur le campus de Western University à Ontario Hall, un bâtiment certifié LEED®. L'hébergement double partagé et semi-privé est offert à 44\$ CAN (par personne et par nuit) et comprend un petit-déjeuner chaud complet et le stationnement. Veuillez utiliser le lien suivant pour la réservation:

<https://conference.has.uwo.ca/Register/default.aspx?code=C000790>

Horaire préliminaire

Veuillez trouver ci-dessous l'horaire préliminaire de la CNCPA 2020. Cet horaire sera développé et mis à jour dans les prochains envois et sur notre site Web et nos plateformes de communication officielles.

Date	Temps	Activité	Emplacement
Jeudi 14 mai	Après-midi/Soirée	Inscription	Western University
	Soirée	Événement social	À confirmer
Vendredi 15 mai	Matin	Kiosques	Aréna Thompson
	Après-midi	Présentations orales	Western University
	Soirée		
Samedi 16 mai	Matin	Assemblage des ponts	Aréna Thompson
	Après-midi		
	Soirée		
Dimanche 17 mai	Matin	Libre	---
	Après-midi	Banquet	Double Tree Hilton
	Soirée		

Plateformes de communication

- Un rappel que les informations et documents importants sont disponibles et mis à jour régulièrement via notre site Web: <https://www.cscecompetitions.ca/fr/accueil/>;
- La communication instantanée entre le COL, le Comité des compétitions étudiantes de la SCGC et les capitaines d'équipe se fera par le biais de Slack; nous vous invitons donc à installer Slack dès que possible, si ce n'est pas déjà fait. Un lien sera envoyé à tous les capitaines d'équipe au cours des prochaines semaines pour joindre les espaces de travail et les canaux pertinents. L'objectif de cette plateforme de communication instantanée est d'échanger rapidement des informations entre les équipes participantes et les entités organisatrices, mais ne remplace en aucun cas les plateformes de communication officielles.





Pour plus d'informations, n'hésitez pas à nous contacter.

Cordialement,

Adam Sawyer
Co-Président – Comité organisateur local
CNCPA 2020

François Brunet
Responsable des communications
Comité des compétitions étudiantes de la
SCGC

